
 

 

Geachte mevrouw K., 
 
U heeft mij per brief op 10 juni jongs tleden (zonder kenmerk) verzocht om een 
gesprek over uw evaluatie van de uitvoeringspraktijk van de Wet gemeentelijke 
antidiscriminatievoorzieningen (Wga).  
 
Ondanks het feit dat ik zeer geïnteresseerd ben in de ervaringen van de 
antidiscriminatievoorzieningen en met belangstelling en waardering kennis heb 
genomen van uw rapport, moet ik u toch teleurstellen. Een gesprek lijkt mij op 
dit moment niet opportuun, omdat de Wga volgend jaar wordt geëvalueerd. De 
evaluatie zal betrekking hebben op doeltreffendheid en doelmatigheid. 
Ondermeer de uitvoering van de wet zal onder de loep genomen worden, 
waarbij meer problemen aan het licht kunnen komen dan u nu signaleert. 
Daarbij wordt ook gekeken naar het functioneren van de 
discriminatievoorzieningen zelf. Als brancheorganisatie bent u 
belangenbehartiger van (een groot deel van) de anti-discriminatiebureaus en 
daarmee één van de belanghebbenden bij het onderzoek. Uiteraard zult u in de 
gelegenheid worden gesteld om uw inbreng aan de evaluatie van de Wga te 
leveren. Uw rapport en de punten die u aandraagt zullen daarbij een rol spelen.  
 
Tevens vraagt u mij nu al veranderingen aan te brengen in de huidige situatie. 
Dat is – vooruitlopend op de wettelijke evaluatie – niet mijn plan. Het is 
efficiënter om alle problemen in kaart te hebben en deze in samenhang te 
bezien en aan te pakken.  
 
Een afschrift van deze brief zal ik sturen aan de voorzitter van de Tweede 
Kamer.  
 
Hoogachtend, 
 
De Minister van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties, 
J.P.H. Donner 
 


